
Az ÖKO munkacsoport beszámolója 

1. félév 

 

A tanév első hetében megalakult az ÖKO munkacsoport, megbeszéltük az éves 

munkatervet. A szeptemberi ÖKO faliújság is elkészült, mint ahogyan a 

tantermek dekorálása is. Az igazgatónő tájékoztatta a partnereket az ÖKO iskola 

célkitűzéseiről.  

 A papírgyűjtés szervezetten, a szokottnak megfelelően történt. Köszönet 

az osztályfőnököknek, kollégáknak.  

 A mobilitás heti programok nagy népszerűségnek örvendtek a gyerekek 

körében : a tömbkörüli futástól kezdve az elektromos buszon át a verdákig ki-ki 

választhatott kedvére.  

 Az állatok világnapja alkalmából az aló tagozat kiállítást rendezett az állati 

„legek”-ről. Az érdekes képekkel ellátott ismertetőket az iskola folyosóin lehetett 

megnézni. A felső tagozaton természetfotó-vetítésre került sor. A meghívott 

vendég Kovács Lajos, a Pusztaszabolcsi József Attila Általános Iskola tanára volt, 

aki a Cikolai- tavak és a Velencei-tó madárvilágát mutatta be saját fotóin 

keresztül. Lajos bácsi szívesen eljön hozzánk tavasszal is.  

 Novemberben az egészségvédelmi nap nagyon jól sikerült: a véradás, a 

szűrővizsgálatok, a vásárlással egybekötött gyógynövénybemutató, az 

egészséges ételek kipróbálása mind-mind az egészséges életmódra nevelés 

fontos része.  

 Környezetünk tisztántartásához a levélgereblyézés és udvartakarítás is 

hozzátartozik. Ezen a programon minden osztály részt vett.  

 Kézműves foglalkozások keretében a DÖK karácsonyi díszeket készített 

természetes, újrahasznosított anyagok felhasználásával. A karácsonyi kézműves 

vásár is megvalósult a DÖK és a szülők szervezésében a saját készítésű tárgyakkal.  

  Még havazás előtt kihelyeztük a madáretetőket, magokkal történő 

újratöltésük folyamatos.  

  



 

 

2. félév 

Bizakodva kezdtük a 2. félévet, de amitől tartottunk, bekövetkezett: március 8-

ától át kellett állnunk digitális oktatásra. Személyes kontakt hiányában a 

tervezett  programok egy része sajnos  nem valósulhatott meg. 

Januárban még sor kerülhetett a magyar kultúra napjának megünneplésére 

osztályonként az alsóban.  

A 4. osztály is feltöltötte a kihelyezett madáretetőket. 

Februárban farsangot tartottunk a DÖK szervezésében újrahasznosított anyagok 

felhasználásával készült jelmezekkel, ami nagyon jól sikerült.  

A márciusra tervezett egészségnevelő órák az 5-6. osztályokban elmaradtak, 

mint ahogyan a Gergelyjárás és a vízfogyasztás népszerűsítésére kitalált Happy 

hét sem valósulhatott meg. 

Az alsósok újrahasznosított anyagokat használtak fel, hogy ajándékot 

készítsenek anyák napjára. Felsőben ez az online technika órákon valósult meg. 

Májusban a 3. osztály és osztályfőnöke, Bódás Márta osztályfát választott: a 

Ginkgo biloba fát. Gyűjtőmunkát végeztek, megismerkedtek a fával, majd 

plakátot készítettek. 

A védőnő nyolcadikban egészségnevelő órát tartott. 

A nemzeti összetartozás napjáró iskolarádión keresztül emlékezhettünk meg. 

Köszönet a 6.-osoknak és Farkasné Vollein Csillának. 

Júniusban a tervezett osztálykirándulások elmaradtak, csak a Ritter Gábor, 

Vígvári György és Márfi Tibor által szervezett kerékpártúrán vettek részt a 

gyerekek. 

Erzsébet és napközis táborokat indított az iskola, melyre szép számmal 

jelentkeztek a tanulók. 

Reméljük, a pandémiának nem lesz negyedik hulláma, és a jövő tanévre tervezett 

programokat maradéktalanul meg tudjuk tartani.  

Mindeniknek jó pihenést, feltöltődést! 



Szabadegyháza, 2021. jún. 23.   

ÖKO munkacsoport 


